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P R O T O K Ó Ł  Nr IV/2018 

Z sesji Rady Miejskiej w Skaryszewie  - odbytej w dniu 28 grudnia 2018 r. 

Obradom przewodniczył – Pan Tomasz Madej – Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Skaryszewie. 

Obecnych na posiedzeniu 13 radnych (nieobecni: p. Krzysztof Chojnacki i p. Leszek 

Skórnicki) oraz goście zaproszeni wg załączonej listy obecności. W sesji uczestniczą radni 

Powiatowi Pan Jan Kowalczyk i Pan Zdzisław Moroczkowski. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie  IV  sesji Rady Miejskiej w Skaryszewie. 

2. Przyjęcie porządku obrad.        

3. Informacja Burmistrza Miasta i Gminy z wykonania uchwał Rady Miejskiej. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Skaryszewie o działaniach  

podejmowanych do obecnej sesji.   

5. Uchwała  w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2018. 

6. Uchwała w sprawie uchwalenia wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego, 

ustalenie planu finansowego tych wydatków oraz określenia ostatecznego terminu dokonania 

każdego wydatku ujętego w wykazie. 

7. Uchwała w sprawie ustalenia stawek kalkulacyjnych dla ustalenia kwoty dotacji 

przedmiotowych Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Skaryszewie na 2019r. 

8. Uchwała  w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Skarg, wniosków i petycji Rady 

Miejskiej w Skaryszewie. 

9. Uchwała  w sprawie odwołania Skarbnika Gminy Skaryszew. 

10. Uchwała  w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres 10 lat w trybie 

bezprzetargowym nieruchomości stanowiącej własność Gminy Skaryszew. 

11. Uchwała  w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 30m
2 

z nieruchomości nr 4111/4      

o pow.9741m
2
 położonej w Skaryszewie przy ulicy Piaseckiego. 

12. Uchwała w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej opłaty. 

13. Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi za pojemnik o określonej pojemności.  

14. Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, terminach i miejscu składania deklaracji. 

15. Uchwała w sprawie opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi odbieranymi od 

właścicieli nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy a powstają odpady 

komunalne. 

16. Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku 

na terenie Miasta i Gminy Skaryszew. 

17. Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów.    

18. Interpelacje i zapytania radnych. 

19. Sprawy różne. 

20. Zamknięcie IV sesji Rady Miejskiej w Skaryszewie.   

 

STRESZCZENIE OBRAD: 
Ustawowy Skład Rady – 15 Radnych, w sesji uczestniczy 13 radnych (p. Grys Justyna                

i p.Jan Jeżmański – nieobecni na posiedzeniu-usprawiedliwieni).  
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Ad.1. 

Otwarcia IV sesji Rady Miejskiej dokonał Pan Tomasz Madej – Przewodniczący Rady 

Miejskiej, stwierdzając quorum, przy którym może obradować i podejmować Uchwały Rada 

Miejska. 

Ad.2. 

-p. Tomasz Madej – Przewodniczący Rady Miejskiej – przedstawił porządek obrad sesji, 

który radni otrzymali w zawiadomieniach. 

Uwag i wniosków nie zgłoszono. 

- p. Tomasz Madej – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie przedstawiony 

porządek obrad. 

Za – 12, p – 0, w - 0 

Rada Miejska w Skaryszewie – przyjęła wniosek bezwzględną większością głosów w 

głosowaniu jawnym imiennym-(w załączeniu do protokołu). 

Ad.3. 

Informacja Burmistrza Miasta i Gminy z wykonania uchwał Rady Miejskiej- odbytej w dniu     

7 grudnia 2018r. (w załączeniu do protokołu). 

Ad.4.  

Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Skaryszewie o działaniach podejmowanych 

do obecnej sesji. Poinformował, że do Biura Rady Miejskiej wpłynęły następujące pisma, 

które opiniowane były przez Komisje: 

- I Urząd Skarbowy w Radomiu NR 1424-SKA-3.4006.141.2018.SA oświadczenie 

majątkowe złożone przez Pana Mirosława Sienkiewicza. W wyniku analizy oświadczenie 

majątkowe uznano za wypełnione poprawnie. 

-  I Urząd Skarbowy w Radomiu NR 1424-SKA-3.4006.142.2018.SA oświadczenie 

majątkowe złożone przez Panią Annę Karolak. W wyniku analizy oświadczenie majątkowe 

uznano za wypełnione poprawnie. 

-  Mazowiecki Wojewódzki Inspektor Ochrony Środowiska informuje o zamieszczeniu na 

stronie internetowej WIOŚ w Warszawie opracowała „Raport o stanie środowiska w 

województwie mazowieckim w 2017r.” 

- Fundacja Tara w sprawie organizacji wspólnego spotkania z władzami samorządowymi 

odnośnie Wstępów w 2019r. 

- Pismo złożone przez AkuPower w sprawie budowy wodociągu do dz. Nr 1327/2 w 

Skaryszewie ul.Błonie na której znajduje się budynek usługowo-magazynowy. 

- Pismo złożone przez Sołtys wsi Wólka Twarogowa w sprawie oddzielenia filii w Wólce 

Twarogowej od PSP w Odechowie i utworzenie samodzielnej szkoły PSP w Wólce 

Twarogowej o strukturze 1-8. 

- Pismo złożone przez Sołtys wsi Wólka Twarogowa w sprawie budowy odcinka drogi 

gminnej łączącej Wólkę Twarogową z Edwardowem.    

- Odpowiedź na wniosek złożony przez mieszkańców osiedla Gaj w sprawie wybudowania 

placu zabaw wraz z ogrodzeniem na działce gminnej nr 2273 położonej przy ul. 

Dzierzkowskiej . 

- w miesiącu grudniu uczestnictwo wspólnie z p.Burmistrzem w  spotkaniach opłatkowych. 

   

Następnie p.Przewodniczący Rady  udzielił głosu Radnym Powiatowym, przedstawiając  

pełnione funkcje w Starostwie Powiatowym. 

-p.J.Kowalczyk – pełni funkcję Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej oraz członka Komisji 

Budżetowej. 
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- p.Z.Mroczkowski – pełni funkcję członka Zarządu Powiatu.  

- p.Jan Kowalczyk – podziękował p.Przewodniczącemu Rady za zaproszenie na sesję. 

Przedstawił informacje odnośnie przyjętego budżetu na 2019r. oraz przyjętych zadaniach 

inwestycyjnych, drogowych realizowanych  przez Starostwo Powiatowe na terenie Gminy 

Skaryszew. Budżet wynosi 155 mln. W wydatkach niewygasających ujęto zadanie drogowe 

Sołtyków-Gębarzów – 2 440 tyś.  

- Kuczki-Kazimierówka-Skaryszew – 3 110 tyś. 

- Gaj-Tomaszów – 50 tyś. 

- Gębarzów –Polany, Wierzbica przez Podsuliszkę, Bujak-Dzierzkówek Stary- na 2019r. 

zaplanowano kwotę  1.5 mln zł.     

- p.Z.Mroczkowski – podziękowanie za zaproszenie na sesję Rady, budżet Powiatu na 2019r.  

przyjęty. Inwestycje drogowe przedstawione przez radnego p.J.Kowalczyka będą realizowane 

w oparciu o pozyskane środki z zewnątrz. 

- p.D.Czarkowska – zapytuje o termin wykonania drogi powiatowej w Kazimierówce. 

- p.J.Kowalczyk – odp. że droga Makowiec-Rawica nie została wykonana w całości pozostał 

odcinek nie skończony i będziemy czynić starania o wykonanie w latach przyszłych. 

- p.D.Waniek – sołtys wsi Wymysłów – zapytuje o realizację drogi powiatowej na odcinku 

Skaryszew-Wojsławice. 

- p.Z.Mroczkowski –odp. że  droga ta nie jest planowana do wykonania w WPF jej nie ma.  

- p.B.Domagała – sołtys wsi Antoniów – zapytuje czy jest planowana dalsza i inwestycja 

budowy ścieżki pieszo-rowerowej Skaryszew-Bujak wzdłuż drogi krajowej nr 9.  

- p.L.Skórnicki – czy planowana jest budowa ścieżki pieszo-rowerowej Sołtyków-Gębarzów 

wraz przebudową jezdni. 

- p.Z.Mroczkowski –odp. że tak planowana jest ścieżka pieszo-rowerowa wraz z przebudową 

wyłącznie z własnego budżetu. Ale będą czynione starania o pozyskanie środków z zewnątrz. 

Koszt całego zadania wynosi ponad 5 mln zł. O pozyskanie dotacji będzie złożony wniosek z 

funduszu rozwoju dróg lokalnych lub od Marszałka.  

- p.W.Łukasiewicz- budowa drogi Makowiec-Rawica trwa od kilku kadencji i jest w dalszym 

ciągu nie zakończona. Życzenia do radnych powiatowych o skuteczność w realizacji 

zamierzonych celów. 

- p.Z.Mroczkowski –odp.  że przyjęte inwestycje powinny zostać zakończone w całości. 

Zadania drogowe są znacznie droższe ze względu na wyższe ceny masy asfaltu oraz siła 

robocza. Radni Powiatowi są otwarci na współprace z Radą Miejską w Skaryszewie. 

Ad.5.     

- p.M.Bienias – Skarbnik MiG – przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały 

Budżetowej na rok 2018 –przedstawiając uzasadnienie.   

Dochody: 

Wprowadza się dochody bieżące – rozdział 75616 w § 034 wpływy z podatku od środków 

transportowych -  70 000 zł –wpływy z tego podatku są wyższe od zaplanowanych. 

W rozdziale 75801 w § 2920 wprowadza się kwotę 54 856 zł – zwiększenie subwencji oświatowej 

przeznaczonej na doposażenie szkół i placówek w sprzęt szkolny i pomoce dydaktyczne nowych 

pomieszczeń do nauki oraz na dofinansowanie odpraw dla nauczycieli.  

 

Wydatki bieżące i majątkowe: 
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W rozdziale 63095 w § 6069 wydatki na zakupy inwestycyjne zwiększono planowane 

wydatki na udział własny na zakup i montaż inteligentnych ławek o kwotę 1 100 zł. 

W rozdziale 80101 szkoły podstawowe zwiększono w § 4240 planowane wydatki na 

doposażenie szkół i placówek w sprzęt szkolny i pomoce dydaktyczne nowych pomieszczeń do nauki 

o kwotę 34 956 zł oraz na wydatki majątkowe o kwotę 3 800 zł. w tym: 

- wprowadzono nowe zadanie : „Rozbudowa monitoringu w PSP w Makowie celem objęcia 

monitorowaniem siłowni plenerowej oraz wejścia do budynku” i ustalono limit wydatków 

5 000 zł; 
 - wprowadzono nowe zadanie: „Zakup zestawu fonetycznego do laboratorium językowego dla PSP w 

Dzierzkówku Starym” i ustalono limit wydatków 14 900 zł.  

- zmniejszono planowane wydatki na zadanie „Budowa szkoły podstawowej w Makowie” o kwotę 

16 100 zł. 
W rozdziale 90015 oświetlenie ulic w § 4260 zakup energii zwiększono planowane wydatki o 

kwotę 15 000 zł. 

W rozdziale 90017 Zakłady gospodarki komunalnej zwiększono planowane dotacje 

przedmiotowe łącznie o kwotę 70 000 zł.  – zgodnie z załącznikami nr 4 i 5 do uchwały. 

W wyniku wprowadzonych zmian deficyt budżetu nie uległ zmianie. 

-p.W.Łukasiewicz – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów – 

przedstawił pozytywną opinię Komisji (w załączeniu do protokołu). 

p.T.Madej – Przewodniczący Rady Miejskiej – poddał pod głosowanie imienne projekt 

uchwały. 

Za – 13, p – 0, w – 0.  (2 osoby nieobecne na sesji) 

Rada Miejska w Skaryszewie – podjęła Uchwałę Nr IV/28/2018 w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej na rok 2018 – jednogłośnie w głosowaniu jawnym imiennym-(imienny wykaz 

głosowania w załączeniu do protokołu). (Uchwała w załączeniu do protokołu).   

Ad.6.     

- p.M.Bienias – Skarbnik MiG – przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego, ustalenie planu finansowego 

tych wydatków oraz określenia ostatecznego terminu dokonania każdego wydatku ujętego w 

wykazie. 

-p.W.Łukasiewicz – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów – 

przedstawił pozytywną opinię Komisji (w załączeniu do protokołu). 

Komisja zgłasza wniosek odnośnie punktu 3 tj. Modernizacja budynku remizo-świetlicy OSP 

w Wilcznej. 

Komisja uznaje za bezzasadne przygotowanie projektu więźby dachowej dwuspadowej a w 

przyszłości realizację finalną tej koncepcji za nie zasadną. Proponuje przyjęcie koncepcji 

prostszej, skuteczniejszej i sprawdzonej polegającej na budowie więźby dachowej na podłożu 

stropo-dachu istniejącego wykonując docieplenie i pokrycie blachą powyższej konstrukcji. 

Środki zdjąć z uchwały o wydatkach niewygasających poz. 3 kwota 6300zł.  

W przypadku akceptacji powyższej koncepcji przez OSP w Wilcznej zagwarantować środki 

w 2019r. w budżecie. Uwzględnić środki sołeckie na powyższą inwestycję na 2019r.   

Pozostałe zapisy przedstawione w projekcie uchwały Komisja opiniuje – pozytywnie.  

- p.D.Piątek –Burmistrz MiG – odp. że budynek, który jest użyteczności publicznej zostanie 

przekazany do analizy przez fachowców i wówczas podjęte stanowisko. Projektant przedstawi 

informację w powyższej sprawie.  

- p.W.Łukasiewicz – zgadza się z propozycja przedstawioną przez p. Burmistrza i nie wnosi o 

przegłosowanie powyższego wniosku jest to opinia komisji z sugestią wykonania 

jednostronnego dachu.  
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p.T.Madej – Przewodniczący Rady Miejskiej – poddał pod głosowanie imienne projekt 

uchwały. 

Za – 13, p – 0, w – 0.   

Rada Miejska w Skaryszewie – podjęła Uchwałę Nr IV/29/2018 w sprawie uchwalenia 

wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego, ustalenie planu finansowego 

tych wydatków oraz określenia ostatecznego terminu dokonania każdego wydatku ujętego w 

wykazie – jednogłośnie w głosowaniu jawnym imiennym-(imienny wykaz głosowania w 

załączeniu do protokołu). (Uchwała w załączeniu do protokołu).   

Ad.7.     

- p.M.Bienias – Skarbnik MiG – przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia stawek 

kalkulacyjnych dla ustalenia kwoty dotacji przedmiotowych Zakładu Gospodarki Komunalnej 

i Mieszkaniowej w Skaryszewie na 2019r. 

-p.W.Łukasiewicz – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów – 

przedstawił pozytywną opinię Komisji (w załączeniu do protokołu). 

p.T.Madej – Przewodniczący Rady Miejskiej – poddał pod głosowanie imienne projekt 

uchwały. 

Za – 12, p – 0, w – 0.  (3 osoby nieobecne na sesji) 

Rada Miejska w Skaryszewie – podjęła Uchwałę Nr IV/30/2018 w sprawie ustalenia stawek 

kalkulacyjnych dla ustalenia kwoty dotacji przedmiotowych Zakładu Gospodarki Komunalnej 

i Mieszkaniowej w Skaryszewie na 2019r.  – jednogłośnie w głosowaniu jawnym imiennym-

(imienny wykaz głosowania w załączeniu do protokołu). (Uchwała w załączeniu do 

protokołu).   

Ad.8.     

- p.B.Malmon – przedstawiła projekt uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego 

Komisji Skarg, wniosków i petycji Rady Miejskiej w Skaryszewie. 

-p.P.Jankowski – Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Handlu, Usług i ds. Samorządu  – 

przedstawił pozytywną opinię Komisji (w załączeniu do protokołu). 

p.T.Madej – Przewodniczący Rady Miejskiej – poddał pod głosowanie imienne projekt 

uchwały. 

Za – 13, p – 0, w – 0.  (2 osoby nieobecne na sesji) 

Rada Miejska w Skaryszewie – podjęła Uchwałę Nr IV/31/2018 w sprawie powołania 

Przewodniczącego Komisji Skarg, wniosków i petycji Rady Miejskiej w Skaryszewie    – 

jednogłośnie w głosowaniu jawnym imiennym-(imienny wykaz głosowania w załączeniu do 

protokołu). (Uchwała w załączeniu do protokołu).   

Ad.9. 

- p.B.Malmon – przedstawiła projekt uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Gminy 

Skaryszew. 

- p.D.Piątek – Burmistrz MiG – zgłosił autopoprawkę do przedstawionego projektu uchwały o 

zmianę w § 1. W następującym brzmieniu: 

Odwołuje się Panią Marzenę Bienias ze stanowiska Skarbnika Gminy Skaryszew z dniem 28 

stycznia 2019r. w związku z przejściem na emeryturę. 

p.T.Madej – Przewodniczący Rady Miejskiej – poddał pod głosowanie imienne wniosek 

zgłoszony przez p.Burmistrza MiG. 

Za – 13, p – 0, w – 0.   

    Rada Miejska w Skaryszewie – przyjęła jednogłośnie w głosowaniu jawnym imiennym 

wniosek w sprawie zmiany zapisu w uchwale w następującym brzmieniu: § 1. Odwołuje się 

Panią Marzenę Bienias ze stanowiska Skarbnika Gminy Skaryszew z dniem 28 stycznia 
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2019r. w związku z przejściem na emeryturę – jednogłośnie w głosowaniu jawnym 

imiennym-(imienny wykaz głosowania w załączeniu do protokołu). 

 

-p.P.Jankowski – Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Handlu, Usług i ds. Samorządu  – 

przedstawił pozytywną opinię Komisji (w załączeniu do protokołu). 

p.T.Madej – Przewodniczący Rady Miejskiej – poddał pod głosowanie imienne projekt 

uchwały. 

Za – 13, p – 0, w – 0.   

Rada Miejska w Skaryszewie – podjęła Uchwałę Nr IV/32/2018 w sprawie odwołania 

Skarbnika Gminy Skaryszew  wraz z w/w zmianą – jednogłośnie w głosowaniu jawnym 

imiennym-(imienny wykaz głosowania w załączeniu do protokołu). (Uchwała w załączeniu 

do protokołu).   

- P.Przewodniczacy Rady Miejskiej – ogłosił 15 minutową przerwę w obradach.  

Po wznowieniu obrad. 

Ad.10. 

- p.B.Malmon – przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie na okres 10 lat w trybie bezprzetargowym nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Skaryszew. 

-p.W.Łukasiewicz – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów – 

przedstawił pozytywną opinię Komisji (w załączeniu do protokołu). 

p.T.Madej – Przewodniczący Rady Miejskiej – poddał pod głosowanie imienne projekt 

uchwały. 

Za – 12, p – 0, w – 0.  (3 osoby nieobecne na sesji) 

Rada Miejska w Skaryszewie – podjęła Uchwałę Nr IV/33/2018 w sprawie wyrażenia zgody 

na wydzierżawienie na okres 10 lat w trybie bezprzetargowym nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Skaryszew – jednogłośnie w głosowaniu jawnym imiennym-(imienny wykaz 

głosowania w załączeniu do protokołu). (Uchwała w załączeniu do protokołu).   

Ad.11. 

- p.B.Malmon – przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie 30m
2 

z nieruchomości nr 4111/4   o pow.9741m
2
 położonej w Skaryszewie 

przy ulicy Piaseckiego. 

-p.W.Łukasiewicz – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów – 

przedstawił pozytywną opinię Komisji (w załączeniu do protokołu). 

p.T.Madej – Przewodniczący Rady Miejskiej – poddał pod głosowanie imienne projekt 

uchwały. 

Za – 12, p – 0, w – 0.  (3 osoby nieobecne na sesji) 

Rada Miejska w Skaryszewie – podjęła Uchwałę Nr IV/34/2018 w sprawie wyrażenia zgody 

na wydzierżawienie 30m
2 

z nieruchomości nr 4111/4 o pow.9741m
2
 położonej w Skaryszewie 

przy ulicy Piaseckiego – jednogłośnie w głosowaniu jawnym imiennym-(imienny wykaz 

głosowania w załączeniu do protokołu). (Uchwała w załączeniu do protokołu).   

Ad.12. 

- p.B.Malmon – przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej opłaty. 

 - p.D.Piątek – Burmistrz MiG – wnioskuje o zmniejszenie o 50 % stawek przedstawionych w 

projekcie uchwały, które były przedmiotem obrad komisji. 

-p.W.Łukasiewicz – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów – 

przedstawił opinię Komisji wnioskująca o zmniejszenie stawek o 50 %.  (w załączeniu do 

protokołu). 
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p.T.Madej – Przewodniczący Rady Miejskiej – poddał pod głosowanie imienne wniosek 

zgłoszony przez p.Burmistrza MiG. 

Za – 12, p – 0, w – 0.   

    Rada Miejska w Skaryszewie – przyjęła jednogłośnie w głosowaniu jawnym imiennym 

wniosek w sprawie zmniejszenia o 50 % stawek przedstawionych w projekcie uchwały   – 

jednogłośnie w głosowaniu jawnym imiennym-(imienny wykaz głosowania w załączeniu do 

protokołu). 

p.T.Madej – Przewodniczący Rady Miejskiej – poddał pod głosowanie imienne projekt 

uchwały. 

Za – 12, p – 0, w – 0.  (3 osoby nieobecne na sesji) 

Rada Miejska w Skaryszewie – podjęła Uchwałę Nr IV/35/2018 w sprawie wyboru metody 

ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej 

opłaty – jednogłośnie w głosowaniu jawnym imiennym-(imienny wykaz głosowania w 

załączeniu do protokołu). (Uchwała w załączeniu do protokołu).   

Ad.13. 

- p.B.Malmon – przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia 

stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi za pojemnik o określonej 

pojemności.  

- p.D.Piątek – Burmistrz MiG – wnioskuje o zmniejszenie o 50 % stawek przedstawionych w 

projekcie uchwały, które były przedmiotem obrad komisji. 

-p.W.Łukasiewicz – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów – 

przedstawił opinię Komisji wnioskująca o zmniejszenie stawek o 50 %.  (w załączeniu do 

protokołu). 

p.T.Madej – Przewodniczący Rady Miejskiej – poddał pod głosowanie imienne wniosek 

zgłoszony przez p.Burmistrza MiG. 

Za – 12, p – 0, w – 0.   

    Rada Miejska w Skaryszewie – przyjęła jednogłośnie w głosowaniu jawnym imiennym 

wniosek w sprawie zmniejszenia o 50 % stawek przedstawionych w projekcie uchwały   – 

jednogłośnie w głosowaniu jawnym imiennym-(imienny wykaz głosowania w załączeniu do 

protokołu). 

p.T.Madej – Przewodniczący Rady Miejskiej – poddał pod głosowanie imienne projekt 

uchwały. 

Za – 12, p – 0, w – 0.  (3 osoby nieobecne na sesji) 

Rada Miejska w Skaryszewie – podjęła Uchwałę Nr IV/36/2018 w sprawie zmiany uchwały 

w sprawie ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi za pojemnik o 

określonej pojemności – jednogłośnie w głosowaniu jawnym imiennym-(imienny wykaz 

głosowania w załączeniu do protokołu). (Uchwała w załączeniu do protokołu).   

 

Ad.14. 

- p.B.Malmon – przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie wzoru 

deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, terminach i 

miejscu składania deklaracji. 

- p.D.Piątek – Burmistrz MiG – wnioskuje o zmniejszenie o 50 % stawek przedstawionych w 

projekcie uchwały, które były przedmiotem obrad komisji. 

-p.W.Łukasiewicz – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów – 

przedstawił opinię Komisji wnioskująca o zmniejszenie stawek o 50 %.  (w załączeniu do 

protokołu). 
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p.T.Madej – Przewodniczący Rady Miejskiej – poddał pod głosowanie imienne wniosek 

zgłoszony przez p.Burmistrza MiG. 

Za – 12, p – 0, w – 0.   

    Rada Miejska w Skaryszewie – przyjęła jednogłośnie w głosowaniu jawnym imiennym 

wniosek w sprawie zmniejszenia o 50 % stawek przedstawionych w projekcie uchwały   – 

jednogłośnie w głosowaniu jawnym imiennym-(imienny wykaz głosowania w załączeniu do 

protokołu). 

p.T.Madej – Przewodniczący Rady Miejskiej – poddał pod głosowanie imienne projekt 

uchwały. 

Za – 12, p – 0, w – 0.  (3 osoby nieobecne na sesji) 

Rada Miejska w Skaryszewie – podjęła Uchwałę Nr IV/37/2018 w sprawie zmiany uchwały 

w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

terminach i miejscu składania deklaracji – jednogłośnie w głosowaniu jawnym imiennym-

(imienny wykaz głosowania w załączeniu do protokołu). (Uchwała w załączeniu do 

protokołu).   

 

Ad.15. 

- p.B.Malmon – przedstawiła projekt uchwały w sprawie opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi odbieranymi od właścicieli nieruchomości, na których nie zamieszkują 

mieszkańcy a powstają odpady komunalne. 

-p.W.Łukasiewicz – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów – 

przedstawił pozytywną opinię Komisji (w załączeniu do protokołu). 

p.T.Madej – Przewodniczący Rady Miejskiej – poddał pod głosowanie imienne projekt 

uchwały. 

Za – 12, p – 0, w – 0.  (3 osoby nieobecne na sesji) 

Rada Miejska w Skaryszewie – podjęła Uchwałę Nr IV/38/2018 w sprawie opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi odbieranymi od właścicieli nieruchomości, na 

których nie zamieszkują mieszkańcy a powstają odpady komunalne – jednogłośnie w 

głosowaniu jawnym imiennym-(imienny wykaz głosowania w załączeniu do protokołu). 

(Uchwała w załączeniu do protokołu).   

- p.P.Domagała – pyta, czy muszą być złożone nowe wzory deklaracji. 

- p. B-strz – odp. że nie muszą być składane nowe wzory deklaracji, natomiast o nowych 

obowiązujących stawkach zostaną poinformowani mieszkańcy. 

- p.P.Domagała –należy mieszkańców również poinformować, że nie będzie potrzeby zmiany 

deklaracji w związku ze zmianą kwot. 

Ad.16. 

- p.B.Malmon – przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Miasta i Gminy Skaryszew. 

-p.D.Czarkowska – Wiceprzewodnicząca Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych i Ochrony 

Środowiska  – przedstawiła  opinię Komisji. 

Komisja wnioskuje o zmianę zapisu w załączniku nr 1 do Regulaminu tj. Harmonogramie 

odbioru odpadów komunalnych na terenie Miasta i Gminy Skaryszew w pozycji Popiół i 

żużel z „cztery razy w roku w systemie „u źródła” na „trzy razy w roku w systemie „u 

źródła”. Cały projekt uchwały wraz z przyjętą poprawką komisja opiniuje pozytywnie (w 

załączeniu do protokołu). 

- p.D.Piątek – Burmistrz MiG – wnioskuje w pozycji Popiół i żużel – dwa razy w I półroczu 

2019r. w systemie „u źródła” lub w punkcie selektywnego zbierania odpadów.  

Koszt dla Gminy z tytułu jednej zbiórki wynosi 20 000zł.  
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-p.T.Madej – Przewodniczący Rady Miejskiej – poddał pod głosowanie imienne wniosek 

zgłoszony przez p.Burmistrza MiG. 

Za – 11, p – 0, w – 0.  (4 osoby nieobecne na sesji). 

    Rada Miejska w Skaryszewie – przyjęła jednogłośnie w głosowaniu jawnym imiennym 

wniosek w sprawie dot. pozycji Popiół i żużel – dwa razy w I półroczu 2019r. w systemie „u 

źródła” lub w punkcie selektywnego zbierania odpadów – jednogłośnie w głosowaniu 

jawnym imiennym-(imienny wykaz głosowania w załączeniu do protokołu). 

p.T.Madej – Przewodniczący Rady Miejskiej – poddał pod głosowanie imienne projekt 

uchwały. 

Za – 11, p – 0, w – 0.  (4 osoby nieobecne na sesji) 

Rada Miejska w Skaryszewie – podjęła Uchwałę Nr IV/39/2018 w sprawie zmiany uchwały 

w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Miasta i Gminy Skaryszew  

– jednogłośnie w głosowaniu jawnym imiennym-(imienny wykaz głosowania w załączeniu do 

protokołu). (Uchwała w załączeniu do protokołu).   

 

Ad.17. 

- p.B.Malmon – przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów.    

- p.D.Piątek – Burmistrz MiG – konsekwencją zmian przyjętych w poprzedniej uchwale 

wnioskuję, aby punkt 10) brzmiał: Popiół i żużel – dwa razy w I półroczu 2019r. w systemie 

„u źródła” lub w punkcie selektywnego zbierania odpadów.  

-p.T.Madej – Przewodniczący Rady Miejskiej – poddał pod głosowanie imienne wniosek 

zgłoszony przez p.Burmistrza MiG. 

Za – 11, p – 0, w – 0.  (4 osoby nieobecne na sesji). 

Rada Miejska w Skaryszewie – przyjęła jednogłośnie w głosowaniu jawnym imiennym 

wniosek: punkt 10) Popiół i żużel – dwa razy w I półroczu 2019r. w systemie „u źródła” lub 

w punkcie selektywnego zbierania odpadów – jednogłośnie w głosowaniu jawnym 

imiennym-(imienny wykaz głosowania w załączeniu do protokołu). 

 

p.T.Madej – Przewodniczący Rady Miejskiej – poddał pod głosowanie imienne projekt 

uchwały. 

Za – 11, p – 0, w – 0.  (4 osoby nieobecne na sesji) 

Rada Miejska w Skaryszewie – podjęła Uchwałę Nr IV/40/2018 w sprawie  zmiany uchwały 

w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 

odpadów – jednogłośnie w głosowaniu jawnym imiennym-(imienny wykaz głosowania w 

załączeniu do protokołu). (Uchwała w załączeniu do protokołu).   

 

Ad.18.  Interpelacje i zapytania radnych. 

Nie zgłoszono. 

Ad.19. Sprawy różne. 

- p.W.Łukasiewicz – poruszył sprawę związaną z utrzymaniem dyscypliny wśród radnych aby 

podczas  głosowań  nie opuszczać Sali obrad. 
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- p.D.Piątek – Burmistrz MiG – poinformował, że Komisja Konkursowa rekomendowała na 

stanowisko Dyrektora Publicznego Zakładu  Opieki Zdrowotnej  w Skaryszewie Pana Piotra 

Górskiego.  

- p.K.Stanios – Sołtys Makowa- poinformowała, że deklaracje o wysokości opłat za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi są od lat nie aktualizowane, przybywa dzieci i 

powinny być weryfikowane na bieżąco deklaracje przynajmniej co dwa lata.  System ten jest 

nie szczelny, nie są aktualizowane osoby. 

- p.Burmistrz – odp. że firma odbierająca będzie dokonywała weryfikacji deklaracji. 

- p. J.Łoboda- poinformował, że dzieci niepełnosprawne powinny być przyjmowane przez 

lekarzy w przychodni w Skaryszewie poza kolejką. 

- p.B-strz – odp. że powyższą informację przedstawi p. dyrektorowi, aby zastosowano takie 

rozwiązanie.      

Ad. 20.  Zamknięcie IV sesji Rady Miejskiej w Skaryszewie.   

-p. T.Madej - Przewodniczący Rady Miejskiej w Skaryszewie – dokonał zamknięcia obrad IV 

sesji Rady Miejskiej w Skaryszewie o godz. 16
00

. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

(-)Tomasz Madej 

Protokołowała:                                                                    

 

Barbara Malmon 

 

 

 

 

 

 


